
Referat skolebestyrelsesmøde 31.05.2017. 

 

Mad: Mikael 

Referent: Mikael 

 

1. Nyt fra formanden; Pt er Mette konstitueret formand, da Annie holder en pause. 

2. Nyt fra ledelsen; It-løsningen med It-bilen v. Henrik Linde fungerer godt og fortsætter efter 

sommerferien. Der er rykket jævnligt ift. byggeansøgning vedr. legeplads. Der er lovet et svar i 

løbet af to dage. Vi låner fodboldklubbens omklædningsrum på sportspladsen til udeidræt. 6. klasse 

har været på lejrskole til Søhøjlandet, hvilket var en rigtig god tur for vores lille 6. klasse. 

Sprogklasserne har været i Gerlev legepark og 5. klasse skal på lejrskole til Lejre. Der er oprettet et 

Krible-krable miljø i skoleskoven, finansieret af friluftsrådet. Muldtoilettet er etableret i 

skoleskoven. Der var 23 nye 0. klasses elever på besøg i dag til førskoledag. Der skal etableres nyt 

alarmsystem af G4S security. 

3. Nyt fra elevrådet; ikke tilstede. 

4. PCBrenovering; Forløber efter tidsplanen. 

5. Ombygning af omklædningsrum; Hallen omklædningsrum ombygges, så der etableres to nye 

omklædningsrum, så det er muligt at en klasses drenge og piger kan klæde om i samme bygning. 

6. 60 års jubilæum; 2 timers arrangement. Borgmesteren kommer og indvier den nye gang samme 

dag som vi fejrer 60 års jubilæum. Der arbejdes på at få levende musik ud på dagen. 

Skolebestyrelsen vil gerne hjælpe med evt. uddeling af lagkage eller lignende. 

7. Princip vedr. skole/hjemsamtaler; Gennemgås og findes på skoleporten. Husk punktet 

antimobbestrategi drøftes. 

8. Økonomi; Per gennemgår økonomien som ser sund ud. 

9. Fagfordeling; Er ikke helt på plads, men der arbejdes på den, og den er snart klar. 

10. Nyansættelser; Per orienterer om de 3 nye ansættelser pr. 1. august, som også er præsenteret på 

Intra.  

11. Meebook; Vi har haft et genopfriskningskursus i bl.a. at lave årsplaner. Skoleintra udfases stille og 

roligt og erstattes af Aula (pr. 1/8-2018), hvori Meebook vil kunne findes som en slags app. 

12. Emneugen/Årbyaften evaluering; Godt med kage og kaffebord, hvor der skal tænkes ”vagtskema”. 

Vi var lidt presset, så vi tænker og håber på at renoveringen giver mere plads næste år. 

13. Sommerafslutning; Den 14. juni er sidste skolebestyrelsesmøde i år. Vi spiser ude i byen fra klokken 

17.30. 

14. Evt. 


